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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Stijn van den Brekel (SP) (voorzitter),  José Appels (VVD), Maxime Vonk 
(VVD), Pernell Criens (PvdA), Deborah Eikelenboom (SP), Liselotte Franssen- 
du Maine (LRG), Marije de Groot- Haen (CDA), Ria Veldhoven- Couwenberg 
(Lijst Couwenberg), Erik Schellekens (LRG), Henk Gabriëls (PAG), Piet Poos 
(CDA), Mark van Oosterwijk (PAG), Thijs Kemmeren (PvdA) en Willem 
Couwenberg (lijst Couwenberg) 
Wethouder Sjaak Sperber 
 
Namens de Jeugdgemeenteraad: Floore, Stan, Jacco, Bente, Annick en Gijs 
Anita Lemmens 
Ambtelijke ondersteuning: Maggie de Jong 
Rekenkamercommissie: mevrouw Judith Hendrickx (lid commissie), Frank 
Kriek (onderzoeker) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Wethouder Marijo Immink 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2015/23-juni/20:00 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2.   Presentatie Jeugdgemeenteraad 
Door Annick Poos en Gijs van Pelt wordt namens de Jeugdgemeenteraad een presentatie gehouden over het 
werk van de Jeugdgemeenteraad de afgelopen 2 jaar. De presentatie is beschikbaar bij de vergaderstukken op 
de website bij deze vergadering. https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2015/23-
juni/20:00/Presentatie-jeugdgemeenteraad/02-Presentatie-Jeugdgemeenteraad-Goirle.pdf 
 
Met de commissie wordt onder andere gesproken over wat de leden van de Jeugdgemeenteraad belangrijk 
vinden om te bespreken. Hoe vonden zij het om in de Jeugdgemeenteraad te zitten en of zij politiek leuk vinden. 
 
Wethouder Sperber vindt het ook heel leuk om met de Jeugdgemeenteraad te werken. Door de gemeente wordt 
ook gebruik wordt gemaakt van de kennis van de Jeugdgemeenteraad. De Jeugdgemeenteraad heeft 
geadviseerd over het beleidsplan kinderen vooruit. 
 
3. Bespreking raadsinformatie onderzoeksvoorstel accommodatiebeleid 
 
Standpunten fracties: 
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LRG Vraagt zich af wat het tijdspad is. Er moet ook goed naar de opbrengsten, ook op sociaal 

maatschappelijk gebied gekeken worden. Een soort tevredenheidsonderzoek onder 
gebruikers zou een goede aanvulling kunnen zijn. Een dergelijk onderzoek kan zo uitgebreid 
als men zelf wil. Het kan ook korter met een enquete. 
Bedrijfsvoering is belangrijk voor goed functioneren. Vraagt aandacht voor een goede 
bedrijfsvoering bij accommodaties. 

PAG Efficiëntie bestaat niet alleen uit euro's maar ook aan wat bijgedragen wordt aan het 
behalen van doelen. Waarom zijn de begrippen niet geoperationaliseerd, zodat we 
bijvoorbeeld weten hoe we een begrip als efficiëntie uitleggen? 
Wil het college meegeven om de centrale vraag uit te werken in het voorstel, zodat er geen 
onduidelijkheid kan bestaan over het voorstel. Het gaat om begrippen als efficiënt, de 
beoogde effecten van de transitie en transformatie, de budgettaire kaders, de lokale 
beleidsdoelstellingen. Wanneer het gaat om de vraag bij sommige fracties om onderzoek te 
doen naar gebruikerstevredenheid kan het college van mening zijn dat deze gegevens ook 
belangrijk zijn om inzicht te hebben in efficiëntie.  
Als vooraf geen goede afspraken worden gemaakt, kan nooit worden bepaald of de 
uitkomst van het onderzoek wel of niet deugdelijk is. 

CDA De menselijke maat en de gebruikers moeten een vanzelfsprekende zaak zijn in het 
onderzoek. Het gaat niet alleen om geld, maar ook om beleidsdoelstellingen en ambities. 
Hoopt dat we dit keer een goed verhaal krijgen, waar we ook iets mee gaan doen. 
Geeft aan dat gebruikers allemaal enthousiast reageren op een enquête over hun eigen 
accommodatie. Hooguit kan deze mooier en nieuwer.  
Het is goed dat de definities worden aangescherpt. 

SP In het collegeprogramma staat dat het college streeft naar een zo efficiënt mogelijke inzet 
van maatschappelijk vastgoed. Vindt het goed dat besturen van accommodaties worden 
betrokken. Vindt dat ook gebruikers moeten worden betrokken.  
Er verandert veel op het gebied van zorg en welzijn. Vraagt om balans voor de wijkcentra. 
Er komt alleen subsidie voor Wmo-gerelateerde taken. Het zou eeuwig zonde zijn als 
daardoor wijkcentra als De Deel of de Wildacker verloren gaan. Hoe gaat het college dat 
voorkomen?  
Ook de kwaliteit en identiteit van accommodaties moet worden meegenomen. 
De accommodaties zijn onderling moeilijk te vergelijken. Je moet niet alleen kijken naar de 
vierkante meters, maar ook naar de waardering voor de accommodaties. 
Geeft aan dat het om mensen gaat. Niet om stenen. Wanneer je kwaliteit belangrijk vindt, 
hoort klanttevredenheid hier zeker bij. 

VVD Vindt het een helder onderzoeksvoorstel. Wacht de uitkomsten af. Er hoeft geen enquête bij 
gebruikers gehouden te worden.  

PvdA Het is belangrijk dat het onderzoek valide en betrouwbaar is.  
Geeft aan dat er nog andere accommodaties zijn die niet in de opsomming zijn 
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meegenomen. Er is een keuze gemaakt in de accommodaties. Er zijn andere accommodaties 
waar die beleidsdoelstellingen ook gerealiseerd worden. 
De beoogde effecten van de transformatie zijn nog niet bekend, dus hoe kun je daar op 
inspelen?  
Natuurlijk gaan we uit van Back to Basics. Back to Basics blinkt niet uit in ambities. Wat 
zijn die ambities dan? Verwacht samenhang. 

Lijst Couwenberg Vraagt naar sluiting van Wildacker en De Deel, de locatie van Mainframe en de verplaatsing 
van het zorgcentrum naar Jan van Besouw. 

 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Sperber zegt toe het onderzoeksvoorstel aan te scherpen op het punt van de definities (o.a. het 
begrip efficiëntie).  
 
Advies van de commissie: 
De commissie heeft het onderzoek besproken. De voorzitter concludeert dat wethouder de raad informeert over 
de aanpassing van het onderzoeksvoorstel. 
 
4.  Raadsvoorstel rapport rekenkamercommissie onderzoek Jeugdzorg.  
Namens de Rekenkamercommissie wordt door Judith Hendrickx en Frank Kriek het rapport gepresenteerd.  
De presentaties zijn in te zien op de website: 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2015/23-juni/20:00/Raadsvoorstel-rapport-
rekenkamercommissie-onderzoek-Jeugdzorg-1/04-Presentatie-Rekenkamercommissie-handreiking-jeugdwet.pdf 
 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2015/23-juni/20:00/Raadsvoorstel-rapport-
rekenkamercommissie-onderzoek-Jeugdzorg-1/04-Presentatie-onderzoeker-handreiking-jeugdwet.pdf 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Jammer dat de bijeenkomst met de Rekenkamercommissie over dit thema niet is 

doorgegaan. De toelichting was verhelderend.  
Het rapport ging erg over het uitvoerende. Het is een lastige vraag of je hier als raad 
tussen moet zitten. Denkt dat we al goed op weg zijn met 't Loket. Je moet niet alles 
willen betuttelen. Tot hoever moeten wij ons hierin mengen.  
Lijst Riel Goirle kan zich wel een eind vinden in de reactie van het college. Lijst Riel Goirle 
kan zich vinden in de logische beleidsgevolgen. Zij verwacht dat er al een crisisplan op de 
planken moet liggen. 
We moeten ervoor waken dat we geen papieren tijger gaan creëren van monitoring. Vindt 
het lastig om te bepalen welke aanbevelingen wel of niet over worden genomen. Het is 
nuttig om hier in de werkgroep Transformatie Sociaal Domein over te spreken. 
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PAG Vanaf januari is de werkgroep transformatie aan de gang gegaan met dezelfde vragen. Het 

is jammer dat de vraag hoe we ervoor gaan zorgen dat de verschillende inkoopmethodieken 
(resultaat, of prijs X product) kunnen worden gecombineerd niet wordt beantwoord.  
Het lijkt een goed idee om dit advies in de werkgroep Transformatie Sociaal Domein te 
bespreken. Als we al deze zaken naast elkaar leggen kan de werkgroep met een breed 
gedragen voorstel naar de raad / commissie komen. De werkgroep heeft zich ook tot doel 
gesteld om per 1 januari 2016 zaken in de gewone beleidsprocessen kan worden opgepakt, 
samen met de participatieraad.  

CDA Dankt de Rekenkamercommissie voor het rapport. Heeft in het rapport niets gelezen wat  
nog niet bekend was. Er staan geen nieuwe invalshoeken in het rapport. Vraagt zich af of 
we nu al kunnen zien met welke methode we tot betere uitkomsten komen: door de 
resultaatgericht of product X prijs.   
De tijd is erg kort geweest om kwantitatieve uitspraken te doen, wellicht dat we al 
kwalitatieve bevindingen kunnen maken. 
Wij moeten voeling houden met de menselijke maat. Wij hebben een kleine gemeenschap, 
waarbij wij veel geluiden horen. Dat is ook belangrijk voor monitoring.  
In de werkgroep transformatie wordt al nagedacht over de wijze waarop we monitoren. De 
conclusies zijn open deuren. Voor de aanbevelingen kan de collegereactie worden gevolgd. 
De aanbevelingen zijn minus het tijdpad te volgen. Dit kan ook met de werkgroep 
Tranformatie Sociaal Domein worden besproken. 

VVD Dankt de Rekenkamercommissie voor het onderzoek en de toelichting. 
De VVD kan de conclusies onderschrijven. Bij punt 6 wordt de lokale toegang niet in 
samenhang met de sociale wijkteams, elders wel. 
Voor de aanbevelingen wil de VVD voor aanbeveling 1 het college volgen. Het is nog te 
vroeg om voor de lokale toegang een debat te voeren. Het gevoel is dat het nu goed 
geregeld is, na een jaar wordt geëvalueerd. Hoopt dat bij de bespreking bij de burap 
volgende week wat meer toelichting op de actuele cijfers gegeven kan worden. 
Er is in de verordening vastgelegd dat na het eerste jaar geëvalueerd gaat worden. De VVD 
sluit graag aan bij de aanbeveling om hier in het eerste kwartaal 2016 over te spreken.  
Het debat na incident: wat is daar de bedoeling van? De VVD wil geen debat voeren over 
één incident.  
In de werkgroep Sociaal Domein wordt nu gesproken over hoe de monitor eruit kan zien. De 
handreiking kan daar een goede leidraad voor zijn. 
Het is nog wel een punt van zorg hoe vanuit de verschillende inkoopmethodieken van zorg 
in Goirle ook gezien kan worden wat de resultaten zijn. 
Geeft aan dat monitoring vooral moet aansluiten op gegevens die al landelijk en regionaal 
beschikbaar zijn. Sommige zaken zijn nog te vroeg om nu al een debat over te voeren. 
De handreiking is an sich heel zinvol. Ook voor de werkgroep. 

PvdA Mist in het eindrapport het verhaal achter de cijfers. Zij is blij dat de heer Kriek hier nu in 
de presentatie op is ingegaan. 
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Zij vraagt zich af wat de raad met de conclusies aanbevelingen moet doen.  
Zij vindt de conclusies niet verfrissend of vernieuwend. De transformatie is het 
uitgangspunt. De Rekenkamercommissie vertaalt dit vooral naar eigen kracht en eigen 
verantwoordelijkheid van de samenleving. Voor de PvdA gaat het ook om ontschotting en 
innovatieve oplossingen zoeken. Er wordt niet in een breder 3D perspectief gekeken.  
Zij is het er niet mee eens dat zonder cijfers de raad geen goed debat kan voeren. De 
regionale beleidsmonitor moeten we afwachten om te kunnen sturen op de zware zorg. Zij 
vindt het rapport iets te afwachtend.  
Misschien kunnen we als raad al proberen risico's in kaart te brengen - voordat de cijfers 
bekend zijn.  
Het is belangrijk om dit rapport ook met de participatieraad en in de werkgroep Sociaal 
Domein te bespreken. In de werkgroep spreken we al over de sturingsmogelijkheden. 
De interpretatie van de aanbevelingen is geen logica.  
De verhalen geven meer een gevoel van veiligheid over hoe we zaken geregeld hebben, dan 
de cijfers. Monitoring is belangrijk. Wij moeten wel voorkomen dat we meer geld uitgeven 
aan monitoring dan aan hulp. Het is ook een kwestie van vertrouwen. Hier moet een goede 
verhouding zijn. 
Zou graag willen dat ook de mening van de participatieraad over dit rapport wordt gehoord. 

Lijst Couwenberg  Dankt de Rekenkamercommissie voor rapport en presentatie. Zijn wij in Goirle al bezig met 
de monitoring? Kan er een eerste indruk worden gegeven van het functioneren van 't Loket 
en het wijkteam? Hoe lang duurt het voordat een cliënt daadwerkelijk wordt geholpen 
voordat er een oplossing wordt geboden? Heeft de wethouder al een mening over het 
functioneren van de regionale bestuurscommissie Jeugd. In 2016 zou een debat moeten 
plaatsvinden waarbij de effecten en resultaten centraal staan. 

 
Reactie Rekenkamercommissie 
Mevrouw Hendrickx geeft aan dat de Rekenkamercommissie heeft geprobeerd vooruit te kijken. Geprobeerd is 
een systematiek aan te reiken die de raad helpt om in control te komen.  
Dankt voor de kritische blik. Het is ook goed om dit te evalueren als Rekenkamercommissie. Uit de reactie van 
de commissie Welzijn blijkt dat er een andere focus is dan dat de Rekenkamercommissie heeft gehad. Door een 
gering aantal aanmeldingen is de interactieve bijeenkomst niet doorgegaan, waarin we hadden willen oefenen 
met de methodiek. Dat is jammer. De handreiking is vrij technisch is. In de interactieve bijeenkomst hadden we 
meer in willen gaan over welke vragen belangrijk zijn om grip te kunnen krijgen. 
De heer Kriek geeft een compliment voor de stappen die in Goirle op dit moment al zijn gezet.  
 
Advies van de commissie: 
De voorzitter concludeert dat dit wordt meegenomen in de werkgroep Sociaal Domein.  
Het onderzoek komt dan in de eerste vergadering na de zomervakantie terug in de commissie. 
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5.  Verslag van de commissie Welzijn van 17 maart 2015 
Het verslag wordt met wijzigingen zoals doorgegeven door de VVD vastgesteld. 
Afwezig met kennisgeving: José Appels (Johan Swaans verving haar die avond) 
Raadsvoorstel voorjaarsnota 2016 GGD:  hetgeen wat er nu staat vervangen door: "Kan zich vinden in de 
voorgestelde bezuinigingen. Gaat ervan uit dat de GGD in dit kader verstandige keuzes maakt en haar 
doelstellingen na blijft streven." 
 De lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
 
6.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Sperber deelt mee dat de meicirculaire financiële informatie heeft opgeleverd over de Jeugdzorg. 
Met de nieuwe cijfers zijn bijna alle gemeenten in de regio nadeelgemeente.  
Er zijn veel klachten over de Sociale Verzekeringsbank (SVB) over het uitbetalen van PGB's. Ook Goirle heeft 
hier last van, vooral op het gebied van alfa cheques. Totdat de SVB zaken op orde heeft, lossen we zaken op via 
18K (Diamant-groep). De staatssecretaris heeft toegezegd dat extra kosten voor gemeenten voor de problemen 
met PGB's worden gecompenseerd.  
 
7.   Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Mevrouw Appels geeft aan dat zij ContourdeTwern in de monitoring mist. Zij wil graag een overzicht van de 
verleende subsidies aan ContourdeTwern? Voor welke taken is dit geld ingezet? Wat zijn de resultaten? Hoe 
wordt dit gemonitord? Zijn alle gelden ook daadwerkelijk opgesoupeerd? Als er al een restant over blijft, wat 
gebeurt er dan met dat geld? 
Wethouder Sperber stelt voor deze vragen conform artikel 40 van het Reglement van Orde te stellen.  
 
8.    Stukken ter kennisname (zie bijlagen)  
De heer Schellekens vraagt aan de wethouder of met Kompaan de Bocht overleg wordt gevoerd hoe de kosten 
voor de gemeente te reduceren. Is een tijdelijke inschrijving in de gemeente altijd noodzakelijk? 
Wethouder Sperber geeft aan dat hierover met Kompaan en de Bocht overleg wordt gevoerd. Zij zijn ook 
behulpzaam bij de lobby. Wie denkt een netwerk in Den Haag te hebben, kan een kernboodschapbrief krijgen. De 
meningen over tijdelijke inschrijving zijn verdeeld. De één zegt dat het wel moet en de ander zegt dat het niet 
moet, maar niet uitmaakt.  
 
9.  Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.25 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
8-9-2015 
 
De voorzitter,     de griffier,    
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Bladnummer Datum 
7 23-6-2015 

 
 
Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
      
Nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 23 juni 2015 Het onderzoeksvoorstel 
accommodatiebeleid aanscherpen op het 
punt van de definities (o.a. het begrip 
efficiëntie). De commissie wordt 
geïnformeerd over het aangepaste 
onderzoeksvoorstel. 

Wethouder 
Sperber 

 Het is begrijpelijk dat wordt gevraagd wat wordt verstaan onder 
de begrippen zoals "efficiëntie", "effecten van de transitie" en 
"budgettaire kaders". Het zijn immers begrippen die op basis van 
het onderzoeksvoorstel onderzocht zullen gaan worden. Het 
aanpassen van het onderzoeksvoorstel kan dus nimmer leiden 
tot een uitwerking van deze begrippen. Het uitvoeren van dit 
onderzoeksvoorstel leidt echter wel tot een uitwerking van deze 
begrippen en biedt de nodige informatie om antwoord te kunnen 
geven op de centrale vraagstelling van dit onderzoek en daarmee 
de opgave uit het collegeprogramma. Dit betekent dat het 
college aan de hand van dit onderzoeksvoorstel de begrippen 
uitwerkt en de raad hierover informeert medio september. Voor 
een uitgebreidere uiteenzetting van waarom aanpassing niet 
noodzakelijk is wordt verwezen naar de eindnoot: i ‘afdoening 
toezegging nr 1 toezeggingenlijst Commissie Welzijn’ 

   

2 8 oktober 2013 Het college komt terug bij de raad als er 
gebouwelijke kosten aan 't Loket zijn in 
verband met de transities. 

Wethouder 
Sperber 

Als er gebouwelijke 
kosten aan 't Loket 
zijn ivm de transities 

Wordt gedaan.  
 

 
     
 
 

i ‘afdoening toezegging nr 1 toezeggingenlijst Commissie Welzijn’  
 

 

                                                        



Bladnummer Datum 
8 23-6-2015 

 
 

In de aanleiding van het onderzoek wordt verwezen naar het collegeprogramma. In dit collegprogramma staat beschreven dat de gemeente Goirle maatschappelijk vastgoed als middel ziet om haar ambities en 
doelen in het Sociaal Domein te realiseren. Adagium is een zo efficiënt mogelijke inzet van maatschappelijk vastgoed, daar waar mogelijk multifunctioneel. In 2015/2016 wordt een inventarisatie van alle 
gebouwen gemaakt, de bijbehorende kosten en de mate waarin deze accommodaties efficiënt worden gebruikt. 
 
Om deze opgave zorgvuldig te kunnen invullen, is onderzoek nodig naar wat wordt bedoeld met begrippen als maatschappelijk vastgoed en een efficiënte inzet van maatschappelijk vastgoed. Zo wordt van 
deze begrippen een meetbaar instrument gemaakt. Vervolgens kan met de tot stand gekomen meetlat op verantwoorde wijze worden gekeken naar de mate waarin sprake is van efficiënte inzet van 
maatschappelijk vastgoed. Zo werkt het ook bij de andere begrippen. Deze staan verwerkt in de deelvragen en zijn dus juist deel van het onderzoek. Zij leveren de nodige informatie op om antwoord te kunnen 
geven op de centrale vraagstelling van dit onderzoek. De begrippen waaraan gerefereerd wordt in de toezeggingenlijst zijn dezelfde begrippen als in de deelvragen. Zij maken dus juist deel uit van het 
onderzoek. Het onderzoeksvoorstel dient en kan hiervoor dus niet worden aangepast. De begrippen uit de deelvragen zijn: 
 

- wat wordt in dit onderzoek verstaan onder maatschappelijk vastgoed en kosten per accommodatie? 
- wat wordt verstaan onder een efficiënte inzet van maatschappelijk vastgoed?  
- wat wordt verstaan onder de beoogde effecten van de transitie en transformatie sociaal domein?  
- wat wordt verstaan onder de budgettaire kaders?  

 
Samengevat: het is begrijpelijk dat wordt gevraagd wat wordt verstaan onder de begrippen efficiëntie, effecten van de transitie en budgettaire kaders. Het zijn immers begrippen die op basis van het 
onderzoeksvoorstel onderzocht zullen gaan worden. Het aanpassen van het onderzoeksvoorstel kan dus nimmer leiden tot een uitwerking van deze begrippen. Het uitvoeren van dit onderzoeksvoorstel leidt 
echter wel tot een uitwerking van deze begrippen en biedt de nodige informatie om antwoord te kunnen geven op de centrale vraagstelling van dit onderzoek en daarmee de opgave uit het collegeprogramma.  
 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                           


	Opgemaakt door

